

DOI : 10.18572/1812-3929-2018-8-71-76

# Иерархия общественных наград в Российской Федерации. Взгляд с позиций права



**КАПУСТКИН АЛЕКСАНДР СЕРГЕЕВИЧ,**  
доцент кафедры «Музейное дело»  
Севастопольского государственного университета

✉ kac33@mail.ru

**Капусткин А.С.**

**Иерархия общественных наград в Российской Федерации. Взгляд с позиций права**

В статье предлагаются авторские подходы к построению иерархичной системы общественных наград в Российской Федерации с учетом норм действующего законодательства, исследуются проблемы статуса наград Общественной палаты Российской Федерации и необходимости подготовки нового Положения о них.

**Ключевые слова:** награда, общественная награда, иерархия наград, Общественная палата Российской Федерации, общественные объединения.

**Kapustkin Aleksandr S.,** Associate Professor of the Department of Museum Studies of the Sevastopol State University

**The Hierarchy of Public Rewards in the Russian Federation: an Opinion from the Standpoint of Law**

The authors propose author's approaches to the construction of a hierarchical system of public association awards in the Russian Federation. The author analyzes the problems of the status of awards of the Public Chamber of the Russian Federation, proposes to amend the Act on the Awards of the Public Chamber of the Russian Federation.

**Keywords:** award, public award, hierarchy of awards, Public Chamber of the Russian Federation, public associations.